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根据本保险合同，双方理解并同意保险人对由任何联邦、国家、州、省、地方或市的政府、
机构、行政部门或其外部部门、任何对被保险公司的运营的有监管权或有权发表监管规定
的个人和实体发起的、或代表上述个人/机构发起的、或由上述个人/机构发起或鼓动发起
的、或由上述个人/机构引导或进行干涉的针对任何被保险人的索赔或调查费用有关的财务
损失（包括抗辩费用）不承担赔偿责任。 

 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险合同的所有其他条款、条
件和限制维持不变。 

 

 
Governmental or Regulatory Exclusion  
 
The Insurer shall not be liable under this Policy to make any payment for Financial Loss 
(including Defence Costs) in connection with any Claim made against any Insured, or 
Investigation Costs brought by or on behalf  of, or at the initiation or instigation of, or with the 
solicitation or intervention of  any federal, national, state, provincial, local or municipal 
governmental body, agency or political division or out-division thereof  or any other individual or 
entity with authority to regulate or issue regulations with respect to the operation of  the 
Company.  

 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND LIMITATIONS REMAIN UNCHANGED. 

 


